



Wir sind ein interdisziplinäres Team und haben Aufgabenstellungen verschiedenster Art und Projekte unterschiedlichster Massstäbe.

Wir suchen eine/n Praktikant/in mit mind. 2 Jahren absolviertem Studium, der/die mit Enthusiasmus und Motivation im Gebiet der Landschaftsarchitektur tätig ist, ein ausgeprägtes Entwurfstalent besitzt, Interesse an Problemlösungen für konstruktive und technische Fragen hat und selbständig, verantwortungsbewusst die ihm/ihr herangetragenen Aufgaben erledigt. Beherrschung der Programme VectorWorks, Indesign und Photoshop sind Voraussetzung. Bei Interesse melde Dich unter job@neulandarch.com, www.neulandarch.com

We are an interdisciplinary office with have a wide range of tasks and projects of different scales in the field of landscape architecture.

We are looking for Interns who have with at least 2 years of study who is enthusiastic and motivated to work in the field of landscape architecture, has a strong talent for design, is interested in problem solving for constructive and technical issues and is able to independently and responsibly complete the tasks assigned to him/her.

Mastery of the programs VectorWorks, Indesign and Photoshop is mandatory.

If you are interested contact us under job@neulandarch.com, www.neulandarch.com

Buckhauserstrasse 34
Plattform 4
8048 Zürich
t +41 43 322 07 03
job@neulandarch.com

Neuland
ArchitekturLandschaft